

May 29, 2025

Sub: Appointment of a Director

Further to our disclosure of May 20, 2025, we wish to inform you that the Board of Directors on 29 May 2025 has appointed Mr. Badar Awadh Badar Al Shanfari as a Temporary Director, representing in his individual capacity, until the next Ordinary General Meeting subject to approval by the regulatory authorities.

Please find below a brief profile of Mr. Badar Awadh Badar Al Shanfari:

Badar Al Shanfari is the Chief Operating Officer of Ominvest. He has over 20 years of experience in the field of Investments and Financial Services. Throughout his career Badar has held various leadership positions including the CEO of Uzbek-Oman Investment Company, which is the leading private equity firm based in Tashkent. Prior to his current position, Badar was the Chief Investment Officer (Private Equity) of Ominvest. In addition to various roles at Ominvest including the Deputy CEO of Ominvest's Private Equity Subsidiary Jabreen Capital. Earlier he held the role as EVP of International Strategic Business at Ominvest and Deputy CEO of EastBridge Partners based out of Singapore to lead Ominvest's Southeast Asian initiatives. Badar has served and is currently on multiple Boards of various companies, in different sectors and geographies.

He earned his bachelor's degree in Business Administration from Duquesne University and his MBA from Strathclyde University. In addition, Badar is a Certified Public Accountant from the United States of America – state of Delaware.

Thanking you,

Best Regards,

Tariq Sulaiman Al Farsi Chief Executive Officer

Ref: NFC/GEN/69/2025



VATIN: 0M1100019423



29 مايو 2025

الموضوع: تعين عضو مجلس إدارة

بالإشارة إلى إفصاحنا بتاريخ 20 مايو 2025، نود إبلاغكم بأن مجلس الإدارة، في اجتماعه المنعقد بتاريخ 29 مايو 2025، قد تقرر تعيين الفاضل بدر بن عوض الشنفري كعضو مؤقت في مجلس إدارة الشركة بصفته الشخصية، وذلك حتى موعد انعقاد اجتماع الجمعية العامة العادية القادمة، رهناً بموافقة الجهات التنظيمية المختصة.

يرجى الاطلاع أدناه على نبذة تعريفية عن الفاضل بدر بن عوض الشنفري:

بدر الشنفري هو الرئيس التنفيذي للعمليات في شركة أومينفست. يتمتع بدر بخبرة تزيد عن 20 عامًا في مجال الاستثمارات والخدمات المالية. خلال مسيرته المهنية، شغل بدر العديد من المناصب القيادية، بما في ذلك الرئيس التنفيذي للشركة الأوزبكية العمانية للاستثمار، والتي تُعد الشركة الرائدة في مجال الاستثمار المباشر ومقر ها طشقند. وقبل توليه منصبه الحالي، شغل بدر منصب الرئيس التنفيذي للاستثمارات (الأسهم الخاصة) في أومينفست، بالإضافة إلى أدوار مختلفة في الشركة، من ضمنها نائب الرئيس التنفيذي للشركة التابعة لأومينفست في مجال الاستثمار المباشر، جبرين كابيتال. كما شغل سابقًا منصب نائب الرئيس التنفيذي لشركة إيست بريدج بارتنرز التي تتخذ الرئيس التنفيذي لشركة إيست بريدج بارتنرز التي تتخذ من سنغافورة مقرًا لها، حيث قاد مبادرات أومينفست في منطقة جنوب شرق آسيا. وقد خدم بدر ولا يزال يخدم في عضوية مجالس إدارة عدة شركات في قطاعات متنوعة.

حصل بدر على درجة البكالوريوس في إدارة الأعمال من جامعة دوكين، ودرجة الماجستير في إدارة الأعمال من جامعة ستراثكلايد. بالإضافة إلى ذلك، فهو محاسب قانوني معتمد من الولايات المتحدة الأمريكية – ولاية ديلاوير.

شكراً لكم، أطيب التحيات،

طارق بن سليمان الفارسي الرئيس التنفيذي

VATIN: 0M1100019423